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locf Esportius Escolors 
"les dades que enregistren una realitat. Els jocs 
'0. mouen molta gent menuda. 
anàlisi exhaustiva del fet esportiu a casa nostra, i 

*'mació és purament informativa: un element neces-

' 'es decisions. 

Foment de la convivència ciutadana 
Crec que tota manifestació esportiva és important; el sol fet de participar en 

iJna tasca que tendeixi ai fet que el nostre cos faci quelcom d'exercici, ja és posi-
'^iu, per tant és demostració palpable que prendre part en una prova esportiva és una 
3CCÍÓ que té raó d'ésser. 

A la vegada la participació en qualse
vol competició esportiva del tipus que 
sigui, s'obliga que l'esportista hagi d'ac
ceptar unes normes obligatòries, per la 
qual cosa a més de practicar l'esforç fí
sic, hagi de comportar-se dins d'una re-
9[amentacló que li representi fer convi
vència ciutadana i formació educativa. 

A partir d'aquestes exposicions esmen
tades, és fàcil adonar-se de la importàn
cia que té la pràctica esportiva a tots 
els nivells I com a cloenda d'aquesta, la 
competició en sí. 

Per això crec que els jocs de Sant 
Jordi tenen una gran importància per a 
la joventut de les comarques barceloni
nes. Durant molts dissabtes hom ha po
gut veure, si ha anat per les instal·la
cions esportives de la nostra ciutat, la 
gran quantitat de nois i noies equipats 
amb eis seus atuells competint amo les 
^iitsienis fcspeoiaiiiats eaportivfcSí mit-
jònganr les quais aquesxa joveniuï em-
Prtii un camí sa, lem que ei seu cos 
PUgui a una manera equiuurada, lormant 
a iiitís ei seu esperit, ue voi ma que i es-
foy esportiu que esta aesenvuiupac, a una 
manera incirecta, meniaiment i esta for
mant perquè el aia ae oema sigui capaç 
°c iiuitar amb noDiesa en quaisevol as
pecte que la vida li oposi. 

Representar a la comarca 
tus han participat d'una manera fer

ma en eis campionats escolars de la co
marca granoiierina, durant eis quals ha 
tingut iioc la selecció dels esportistes 
que les pròximes setmanes han de llui
tar en aquests jocs escoiars portant la 
••epresentació de la nostra comarca; co-
fa que te la seva Importància per aquests 
joves, que han complert les dues ílna-
i'tats abans esmentades, fer esport per 
f} cos i mentalitzar-se per a lluitar no-
Dlement. 

Avui dia que el vici, la droga I la de
linqüència està trucant a la porta de to
tes les cases on hi ha jovent, és quan 
més importància té que aquests acudei
xin a emplenar les instal·lacions esporti
ves (un gran educador suec anomenat 
Gosta Olander deia que un estadi evita 
100 hospitals), per a practicar l'esport 
mitjançant un entrenament adequat, i 
com que l'Interès del jove que fa esport 
és conèixer la seva capacitat, per tant 
es fa necessari la competició. Competi-
'̂ ió en la qual el crono, la cinta o bé el 
[esuitat final li donarà la resposta a 
es seves inquietuds, a la vegada que 
li confirmarà que l'entrenament que ha 
portat a terme durant molts dies d'es-
|orç, no ha estat en va i a la fi tindrà 
la seva recompensa, traduït en el millo

rament de les seves marques o bé el 
triomf en la seva especialitat. 

Nivell esportiu 
Els jocs de St. Jordi, per tant, són ne

cessaris, sense esmentar si estan ben o 
mal organitzats les sol dir que doctors 
té l'esgiesia per a jutjar). El sol tet que 
durant 3 dissabtes ei jovent que repre
senten les diferents comarques barcelo
nines, es reuneixin en unes instal·lacions 
esportives per tal d aconseguir ésser els 
millors en unes competicions, ja té una 
importància realment gran. Crec que és 
el primer esglaó de la gran escala es
portiva en que es desenvolupa un poble, 
un poble que vulgui arribar a ésser ai
xò: un gran poble. Ja és reconegut ar
reu del món que una nació que té un 
nivell esportiu alt, sol ésser un poble 
avançat! No ho oblideu! 

S. Vila S. 

Joan Manuel Loureiro Vall 
Joan Manuel Loureiro Vall, és un jove 

de Granollers que dóna classes d'educa
ció fisica a un col·legi nacional d EGB 
i que estudia a l'INEF de Barcelona. 

A les classes d'educació física ens 
explica que qui més ha après és ell. 
L'experiència viscuda a Granollers, en la 
planificació, al seminari d'Educació Físi
ca, la preparació de les classes, les prò
pies classes, i revaluació de les matei
xes, li serveix molt per als seus estudis. 

Entén com a molt necessària i fona

mental l'educació física al collegi. Ens 
explica que el temps que es dedica a la 
preparac.ó física és totalment insufi
cient, que aprofita molt poc als nois. El 
fet d'una classe semanal, és tan poc, que 
es fa difícil avançar; el noi no recorda, 
i per tan no ha assimilat la classe ante
rior. També ens diu que l'actitud dels 
mestres és molt passiva cara a l'educa
ció física i a l'esport. Els col·legis apor
ten molt poc per a motivar el noi I aju
dar a aquesta tasca. 

Quant a les competicions escolars les 
creu molt necessàries, ja que són una 
motivació pels nois. Entén que la cosa 
realment important no és guanyar o per
dre, sinó ser-hi, córrer, jugar, conviure 
amb els altres, ajustar-se a unes nor
mes, obeir les decisions dels arbitres. 
Aquests son uns aspectes que costen 
0 ccütí^tar a 'a nostra societat, per aixo 
entén que I esport ra moit ae be a 
aquests escoiarü. 

Ureu que cai una major atenció per 
part oe tots, però especiaiment eis orga
nismes oriciais, a i educació tisica i a 
1 esport. Uai donar total suport a l'es
port. A Granollers es necessiten més 
instal·lacions, tant públiques com als cen
tres escoiais. bns diu que Granollers os 
una avançada en 1 esport escolar, però 
que tot I això ens cal Ter mes camí. tam
bé ens indica que cal canviar I actitud 
dels mestres i que la societat sigui més 
conscient del que l'esport significa i fa. 

Francesc Serrat, 13 anys 
— Els campionats escolars crec que 

estan bé pel que fa a l'esport en quant 
a la pràctica no obstant opino que l'es
port està molt enfocat de forma compe
titiva. Quan a les instal·lacions crec que, 
en les que ens ha tocat jugar a vegades, 
concretament a la dels Escolapis, està 
molt malament, ja que per començar, és 
descoberta i quan plou no s'hi pot jugar, 
està esquerdada I no es pot botar gaire 
bé la pilota, i no tan sols plena d'esquer
des sinó també de brutícia. Però amb 
instal·lacions s'ha guanyat molt amb la 
construcció del nou Pavelló. 

— Fa dos anys que prenc part en els 
jocs escolars. 

—M'agrada l'handbol, encara que hi ha 
altres esports que m'interessen com la 

Per què no raja la Font de la Plaça Gran? 
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